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2018Z21540 

Vragen van het lid Agema (PVV) aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn 
Sport over het bericht «Grote onrust: ouderen in deze aanleunwoningen 
betalen bijna de helft meer voor hun maaltijd» (ingezonden 20 november 
2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Grote onrust: ouderen in deze aanleunwonin-
gen betalen bijna de helft meer voor hun maaltijd»?1 

Vraag 2
Bent u van mening dat u een verloren strijd tegen eenzaamheid voert als 
gemeenten subsidies voor dit soort initiatieven beëindigen? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 3
Deelt u de mening van de gemeenteraad van Oosterhout dat een maaltijdser-
vice een goed alternatief is voor de gezamenlijke maaltijd? 

Vraag 4
Hoe kan het dat de prijs van een warme maaltijd in één keer zoveel omhoog 
gaat? Vindt u € 150 aan extra uitgaven per maand ook niet wat veel? 

Vraag 5
Waarom is die maaltijd zo duur? Voor de helft – 6,25 euro – is het toch ook 
goed mogelijk om smakelijke maaltijden te serveren? 

Vraag 6
Zijn ze soms van plan om winst te gaan maken op het restaurant van de 
instelling om daarmee gaten elders op de begroting te dichten? 

Vraag 7
Wat zijn de extra kosten als gevolg van het wegvallen van deze sociale 
activiteit, zoals extra inzet van thuiszorg, ondervoeding, sociaal isolement 
etc.? Wegen deze kosten op tegen het stopzetten van de subsidie?

1 BN De Stem, 16 november 2018
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